

BWYA

CLUB MAGAZINE

世 青 | 兴 趣 社 期 刊



PRIMARY SCHOOL

小学部

70+ 课后活动

ACTIVITIES TO CHOOSE FROM

AEROMODELLING CLUB – MAKING & FLYING CHALLENGE

航模俱乐部-制作与飞行实践挑战

The model airplane course combines science, technology, and sports, inspiring children to explore and innovate. It fosters curiosity, hands-on skills, patience, teamwork, and a love for nature. This comprehensive course covers materials, structure, and principles, allowing children to experience flying while cultivating their passion for science and technology.

航模课程是科技体育项目中最具吸引力的之一，融合了科技与体育，激发孩子们的探索与创新精神。它培养动手能力、耐心和团队合作，同时让他们亲密接触飞行，体验飞翔的快乐，探索科技体育的魅力。

Eligible Students: K-G2

Club Location: A104

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Chen Nan (Guest teacher)

Club Fee: 2300RMB/season

Teaching Language: Chinese

ANCIENT POETRY CLUB

古诗俱乐部

The Ancient Poetry Club is a space for poetry lovers to explore the rich traditions of the Tang and Song dynasties. Monthly gatherings foster friendships and cultural appreciation through classic poetry, creative exchanges, and celebrations of beauty that inspire creativity and enrich the soul in contemporary life.

"古诗俱乐部，汇聚诗词爱好者之家。在这里，我们穿越千年风华，共赏唐宋遗韵，以诗会友，传承文化精髓。每月雅集，分享经典，创作交流，让古典之美在现代生活中熠熠生辉，激发灵感，滋养心灵。"

Eligible Students: G1-G2

Club Location: A205

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Wang Ting

Club Fee: 1350RMB/season

Teaching Language: Chinese

ARCHAEOLOGY ADVENTURE CLUB K-G2

考古探险俱乐部（K至二年级）

The Archaeology Club for elementary students explores archaeology and museums, encouraging curiosity and critical thinking. Each semester, themes include Sanxingdui culture, ancient Egyptian mummies, and the Silk Road. Students will ponder questions about China's ceramics and the global impact of tea, fostering a love for discovery and learning.

这是一个面向小学生的考古学与博物馆主题俱乐部。每学期围绕如三星堆文化、古埃及木乃伊等主题探索未知，讨论丝绸之路、国际贸易等问题，激发孩子们的好奇心与思考能力，希望大家在这里找到乐趣与伙伴。

Eligible Students: K-G2

Club Location: LPS Art Room

Maximum Number: 18

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Xia Ranwei (Guest teacher)

Club Fee: 2260RMB/season

Teaching Language: Chinese

BASIC GERMAN LEARNING

德语基础学习

The club uses engaging teaching methods like games, songs, and stories to create a fun environment for learning German. The curriculum focuses on vocabulary, basic conversations, and German culture, aiming to enhance children's language skills and foster multicultural literacy.

德语基础学习俱乐部采用有趣的教学方式，通过游戏、歌曲、故事等形式，让孩子在愉快的氛围中学习德语。课程内容主要有词汇、简单日常对话句型及德国文化等方面，培养孩子的语言能力和交际能力，为孩子的多元文化素养打下坚实的基础。

Eligible Students: G1-G2

Club Location: A104

Maximum Number: 16

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Li Chunming

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: German/Chinese

BEAD ART CLUB

珠画俱乐部

The Bead Art Club provides a platform for artistic expression while improving fine motor skills. Participants will enhance hand-eye coordination, refine their hand skills, and creatively express themselves through bead art, resulting in unique artworks.

在珠画俱乐部，我们不仅为你提供展示艺术才华的平台，更是一个培养精细手部动作和自主创作能力的绝佳机会。通过珠画的制作过程，你将提升手眼协调能力，锻炼细致入微的动手能力，同时还能自由发挥你的创意，创造独一无二的艺术作品。

Eligible Students: K-G2

Club Location: A204

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Liu Yizhuo

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: English/Chinese

BEAD WORK

小珠子的世界

Bead work enhances students' concentration, hand-eye coordination, and aesthetic skills. The course involves selecting and combining beads, improving fine motor skills and coordination. Students also develop their aesthetic ability through color matching and pattern design, helping them to create their unique aesthetic style.

小珠子的世界旨在培养学生的专注力、手眼协调及审美能力。课程通过选、穿、组合等活动锻炼精细动作，促进手部小肌肉发展，增强手眼协调。同时，学生通过色彩搭配和图案设计逐步形成个人的审美趣味和风格。

Eligible Students: G1-G2

Club Location: Library

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Zhao Xiaomian

Club Fee: 1350RMB/season

Ms.Yan Linlin

Teaching Language: Chinese

CHILDREN OIL PAINTING

儿童油画

Oil painting is a vibrant art form that stimulates imagination and active thinking in children. It helps develop observation skills, hand-eye coordination, and patience. We believe every child has unique artistic talents, and we look forward to nurturing and showcasing these skills in our curriculum. Let's embark on this creative journey!

油画是一种色彩丰富的艺术形式，能够激发孩子们的想象力和探索精神。通过油画，孩子们可以培养观察力、手眼协调能力和耐心。我们相信每个孩子都有独特的艺术才能，期待他们在课程中展现这些才能。

Eligible Students: K-G2

Club Location: A104

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Zhang Chong (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

CHINESE CLASSICAL POETRY

诗词大会

Welcome to our Chinese poetry club. Students will learn how to recite and memorize poems and the lives of the poets as well as the historical context of their time. Students will explore history geography and culture through these poems.

欢迎加入诗词大会！学生将和我们一起探索中国古诗词之美！他们会学习如何朗读诗歌及其含义。了解作者生平和当时的时代背景。透过诗歌看历史，看地里，看文化。

Eligible Students: G1-G2

Club Location: A209

Maximum Number: 14

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Yang Kaiyun

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: Chinese

CLAY CLUB

彩泥俱乐部

Clay Club is a creative play space for all ages, where colorful soft clay inspires children's imagination. Members explore art, enjoy creation, and foster a warm, harmonious community, celebrating the joys of childhood through handmade clay projects.

彩泥俱乐部，一个创意无限的玩乐空间，汇聚了各年龄段的彩泥爱好者。在这里，色彩斑斓的软泥成为孩子们想象力与创造力的魔法棒，享受童年的乐趣。通过手作彩泥，成员们共同探索艺术之美，享受创造的乐趣，构建温馨和谐的创意社区。

Eligible Students: K-G2

Club Location: A105

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Zhang Liwan

Club Fee: 1400RMB/season

Ms.Li Yali

Teaching Language: Chinese

CRAZY CROCHETING

疯狂钩织

Join our crocheting class to learn basic techniques, color selection, and step-by-step instructions for creating your blanket. Enhance creativity, focus, and fine motor skills while having fun with friends. By term's end, you'll proudly take home your handmade blanket!

加入我们的钩织课程，学习基本技巧、颜色和图案选择，分步指导，制作舒适毛毯。释放创造力，提高专注力和运动技能，享受与朋友的乐趣。学期末，你将自豪地带回自己手工制作的毛毯！

Eligible Students: G1-G2

Club Location: LPS Music Room

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Stacy Herne

Club Fee: 1400RMB/season

Ms.Bai Yin

Teaching Language: English/Chinese

CREATIVE DESIGN WITH WOOD

大小木作-木工创意制作

Building a dream for the future starts from your fingertips! In this era full of creativity and imagination, we sincerely invite every little craftsman who loves exploration and is eager to get started to join [Woodworking Creative Production]. A woodworking art feast tailored for children of different ages is about to begin.

【大小木作·木工创意制作】——筑梦未来，从指尖开始！在这个充满创意与想象的时代，我们诚邀每一位热爱探索、渴望动手的小小工匠加入【木工创意制作】，一场专为不同年龄阶段孩子量身定制的木工艺术盛宴，即将拉开帷幕！

Eligible Students: K-G2

Club Location: A110

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Sun Yan (Guest
Teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

FENCING CLUB

艾鲁特击剑

Welcome to the fencing club! Fencing can greatly improve children's concentration and coordination, and they can also participate in various competitions every year. Come and join us!

欢迎参加击剑兴趣社，击剑可以让孩子的专注力，协调性，大大提升，每年还可以一起参与各类比赛，快来加入我们吧！

(Students need to prepare their own fencing equipment)

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 8人

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Fee: 1900RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: LPS PE Room

Club Leader: Ms.Meng Jie (Guest teacher)

FOCUS TRAINING

专注力训练

Through meditation, Chinese traditional exercise, recognize color by hand, listening, visual focus games, to obtain more ATL skills

通过冥想，中国传统健身功法，手识卡片，线条画，视觉，听觉，嗅觉，触觉等专注力游戏，发展我们的学习能力。

Eligible Students: G1-G2

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: English/Chinese

Club Location: A203

Club Leader: Ms.Sue Sun

Ms.Julia Wang

FUN WITH AEROBICS

快乐跳操

Fun with Aerobics After-School Club invites children to experience joy and health through energetic gymnastics and dance activities. Our mission is to create a lively space that enhances physical strength, coordination, rhythm, and teamwork. Join us and watch your kids thrive in a fun-filled environment!

在欢声笑语中跃动，让健康与快乐同行！欢迎加入“快乐跳操”课后俱乐部，这里是小小身体释放无限活力的舞台。我们旨在通过一系列轻松有趣的体操和舞蹈活动，让孩子们在愉快的氛围中锻炼身体，增强体质，同时培养协调性、节奏感及团队合作精神。

Eligible Students: K-G2

Club Location: LPS PE Room

Maximum Number: 16

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Dai Yunyun

Club Fee: 1300RMB/season

Ms.Wang Yanxiao

Teaching Language: English/Chinese

HANDS-ON SCIENCE

科技小制作

The club offers hands-on science activities to ignite children's curiosity and passion for learning. Students will explore basic physics concepts, such as magnets, pneumatic systems, rubber band power, slide projectors, and circuits, fostering their imagination, creativity, and exploration skills through free exploration and engaging experiences.

科学小制作，快乐无限多，动手动脑，自由探索。在这里，学生可以学习简单物理知识，感悟磁铁的神奇，体验气压传动、感受橡皮筋动力，揭秘幻灯机如何投影，探索神奇的电路等等，激发孩子们从小爱科学、学科学、用科学的兴趣，培养孩子们的想象力，创造力和探索力。

Eligible Students: K-G2

Club Location: A204

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Cui Bing

Club Fee: 1450RMB/season

Ms.Guo Ruiyi

Teaching Language: Chinese

HEALTHY BAKING MASTER

健康烘焙小达人

Baking with children involves mixing ingredients like flour, eggs, and sugar, which offers various benefits. It promotes healthy eating, enhances math skills, and strengthens hand muscles through activities like kneading. Baking encourages creativity, patience, and coordination, making it an enjoyable and educational experience for kids.

烘焙课程将面粉、泡打粉、鸡蛋等混合在一起，能激发创造力并促进健康饮食。它不仅是耐心和细致的考验，还提供了锻炼手指肌肉和提升协调能力的机会。与孩子们一起烘焙是快乐而有益的活动。

Eligible Students: K-G2

Club Location: A106

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Lu Hao (Guest teacher)

Club Fee: 2300RMB/season

Teaching Language: Chinese

INTERNATIONAL CHESS CLUB

国际象棋兴趣社

Intro to beginner's chess club is geared towards students who would like to learn how to play chess and practice some strategies while enjoying this game.

如果你想要学习国际象棋，快来加入国际象棋初学者兴趣社吧！你在享受国际象棋带给你乐趣的同时，也会学习国际象棋战术。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 10

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Fee: 1400RMB/season

Teaching Language: English

Club Location: A105

Club Leader: Ms. Nichole Annika Alexis

KITCHEN CLUB

烹饪俱乐部

Join us to make tasty treats while learning valuable life skills! Plan ingredients, discover the joy of cooking, and learn safe kitchen practices. You'll master chopping, cutting, and peeling food independently. Plus, save your recipes in a recipe book to share your skills with family at home!

加入我们，制作美味佳肴，学习重要生活技能！一起计划食材，享受烹饪乐趣。学习独立切碎、切割和剥皮，保持厨房安全。还有机会将食谱保存，方便在家与家人分享你的技能！

Eligible Students: G2

Club Location: A106

Maximum Number: 8

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Jade Mortimer

Club Fee: 1500RMB/season

Teaching Language: English

LES PETITS LOUPS FRENCH CLUB

小狼法语俱乐部

Bonjour! This club is for students who want to explore a new language and learn basic conversation abilities. No need to have a prior knowledge in French to attend this class. Learning will be fun with games and songs.

Bonjour! 如果你想学习一门新的外语并进行简单的对话，那么欢迎你参加法语俱乐部。你无需具备任何法语基础，让我们一起通过快乐的游戏和歌曲来学习法语吧!

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:45-16:45

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: French

Club Location: A209

Club Leader: Ms.Nadia Bracq

NATURE STUDIES PLANTS & ANIMALS

生态自然探秘-神奇动植物

Nature serves as a powerful introduction to natural sciences for children, connecting fields like ecology, botany, zoology, and geology. Engaging with the amazing flora and fauna fosters interest and understanding through four roles: nature observer, nature artist, natural scientist, and nature farmer, encouraging discovery and sharing.

大自然是引导孩子们了解自然科学的理想途径。通过直接接触动植物，孩子们能更好地理解生态学、植物学、动物学和地质学等领域。该系列通过自然观察、艺术、科学和农业，激励孩子们探索、记录和分享他们的发现。

Eligible Students: G1-G2

Club Location: A203

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Zhong Qiuping (Guest teacher)

Club Fee: 2300RMB/season

Teaching Language: Chinese

PHONICS CLUB

自然拼读俱乐部

Phonics Club invites young learners on an exciting adventure to discover the connection between letters and sounds. Through interactive games, storytelling, and creative exercises, children will develop essential phonics skills while enjoying the process, making reading a joyful journey into a world of knowledge.

欢迎加入“自然拼读”俱乐部！我们将与小学低年级的孩子们一起探索字母与发音的关系。通过互动游戏、故事和拼读练习，孩子们将在欢笑中掌握自然拼读的技巧，让阅读成为通往知识的金钥匙。

Eligible Students: K-G1

Club Location: A207

Maximum Number: 8

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Yin Jishan

Club Fee: 1400RMB/season

Teaching Language: English/Chinese

STRENGTH AND CONDITIONING KIDS

综合体能

Focusing on games stimulates students' interest in sports. Various teaching methods, including games and physical activities, improve sports skills, learning, and body control. Games engage children, making learning enjoyable and enhancing their concentration and patience.

喜欢游戏是少儿的天性，游戏是他们最愿意，速度最快、效率最大地接受新知识的方式。该俱乐部以游戏为主导，来激发学生的运动兴趣。通过各种游戏，身体活动等教学形式，达到运动和学习能力以及身体控制能力的全面提升。

Eligible Students: G1-G2

Club Location: LPS PE Room

Maximum Number: 8

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Bai Yichen

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: English/Chinese

THURSDAY PLAY DRAMA CLUB

有戏话剧俱乐部（周四）

Grow up in drama rehearsals and transform in stage performances. Let the children enjoy the charm of the stage while enjoying the performance, and fully display their own wonderful charm.

在戏剧排练中成长，在舞台表演中蜕变。让孩子们在享受表演的同时，享受舞台的魅力，尽兴的发挥属于自己的精彩魅力。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Fee: 2510RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: LPS Drama Room

Club Leader: Ms.Li Yuqiao(Guest teacher)

WATERCOLOR CLUB

水彩俱乐部

In Watercolor Club, students will dive into the vibrant world of painting, learning the art of blending colors, exploring exciting techniques, and unleashing their creativity to craft stunning, one-of-a-kind masterpieces.

在水彩俱乐部，学生将深入充满活力的绘画世界，学习混合色彩的艺术，探索令人兴奋的技巧，并释放他们的创造力来创作令人惊叹的独一无二的杰作。

Eligible Students: G1-G2

Club Location: A207

Maximum Number: 16

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Maile Agnew

Club Fee: 1300RMB/season

Ms.Thalia Ribas

Teaching Language: English

WEDNESDAY PLAY DRAMA CLUB

有戏话剧俱乐部（周三）

Grow up in drama rehearsals and transform in stage performances. Let the children enjoy the charm of the stage while enjoying the performance, and fully display their own wonderful charm.

在戏剧排练中成长，在舞台表演中蜕变。让孩子们在享受表演的同时，享受舞台的魅力，尽兴的发挥属于自己的精彩魅力。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Fee: 2510RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: LPS Drama Room

Club Leader: Ms.Li Yuqiao(Guest teacher)

WELL-SPOKEN KID

小小主持人

Language is the bridge between people, and it is also one of the key factors that determine the success of people in today's society.

语言是人与人之间沟通的桥梁，也是现在社会中决定人是否成功的关键因素之一，学会沟通，拥有良好的口语表达能力对于每个人来说都非常重要。

Eligible Students: K-G2

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Fee: 2300RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: A202

Club Leader: Mr.Xie Yushan (Guest teacher)